
MAGYAR MÉRNÖKI KAMARA 

Építési Tagozat 

 

     EMLÉKEZTETŐ 

    a 2023. 05.15-i elnökségi ülésről 

 

Jelen vannak:  

Bálint Péter, Böröczffy István, Forgács Dávid, Fülöp Kinga Melinda, Csermely Gábor, Hanczár Zsoltné, 

Harkai Balázs, Joó Emese, Kiss Jenő, Koris Kálmán, Lengyel Miklós, Plajer Tibor, Tóth Péter, Zsigmondi 

András, továbbá Frank Angéla, Barna Kata 

online: Dr. Szabó Éva, Brassnyó László 

Az ülésen az alábbi napirend került megvitatásra:  

 
1. Titkos szavazás a Szakértői testület vezetőjéről.  

 
2. Feladatcsoportok felelőseinek beszámolója 

Előadók: Felelősök 

3. BMMK tisztújítás (eredmények) 
 

4. Választmányi ülés Szegeden (beszámoló).  
Előadó: Tóth Péter 

5. Külön ülés a tagozati hozzájárulásokról (2023. május 10.). 
Előadó: Zsigmondi András 

6. A tagozat 2023. évi tervezett feladatainak, programjainak véglegesítése 
Előadó: Zsigmondi András 

7. Szakosztályi választások 
Előadó: Harkai Balázs 

8. Kardos Andor díj   
Előadó: Tóth Péter 

9. Digitalizáció az építőiparban (új törzsanyag készítés igénye) 
Előadó: Tóth Péter 

10. Egyéb felmerülő kérdések  
 

ad.1.:  A szakértői testület elnökválasztása elmaradt, a tagok jelentős részének távolléte miatt. Tóth 
Péter elnök jelezte, hogy a továbblépés érdekében Teams megbeszélést kezdeményez a 
testület tagjaival és a korábbi szakértői testület elnökével. 

ad.2.:  Tóth Péter ismertette a BPMK választások főbb eredményeit és jelezte, hogy a részletes 
eredmények még nincsenek fenn a BPMK honlapján. Szőllőssy Gábor az új elnök, a Tagozatból 
Molnár Dénes és Zsigmondi András felügyelőbizottsági tagok lettek.  

ad.3.:  Tóth Péter ismertette a szegedi választmányi ülés főbb témáit, felvetéseit. A legvitatottabb 
kérdés a tagozati hozzájárulások kérdése volt, melyet elsősorban a kisebb tagozatok 



sérelmeztek. Erről az MMK külön ülést szervezett, melyen a Tagozat részéről Zsigmondi András 
vett részt (lásd következő pontban) 

 További fontos témák voltak még a saját tulajdonú székház kérdése, valamint a szakmai 
továbbképzések elfogadásának szigorítása, a saját szervezésű rendezvények támogatása. 

ad.4.:  Zsigmondi András jelezte, hogy a tagozati hozzájárulások témájában szervezett ülésen az a 
döntés született, hogy a már elvont összeget a Kamara visszaadja. Így a Tagozat 2023-ban 
mintegy 13 M Ft-tal gazdálkodhat. 

 

ad.5.:  Plajer Tibor ismertette az FMV szakcsoport idei programjaival kapcsolatos elképzeléseit, 

egyben iránymutatást kért.  Tóth Péter elnök jelezte, hogy - ha lehet - keressünk gazdaságos 

megoldásokat. Az előző elnökségi ülésen született egy döntés miszerint 0,5 és 1 millió forint 

között még költhetünk rendezvényre, rajtunk múlik, hogy kevés rendezvényünk lesz sok 

pénzért vagy sok rendezvényünk lesz kevés pénzből. Ebbe az anyagi keretbe kellene 

mozognunk. Elnökségi tagok javasolták, hogy mivel készül az új építészeti törvény, várjuk meg 

az őszt. A területei kamarák mozgósítása is szükséges. 

ad.6.:  Harkai Balázs ismertette a választások eredményét a Fiatal Mérnökök Szakcsoportjában. A 

választás eredménye szerint ismét Harkai Balázs a Szakcsoport elnöke. A Szakcsoportnak 

nincs nyilvántartott tagsága, a kapcsolattartás levelezőlista/Facebook felületen történik. 

Területi szempontból bővülés várható.  

A beszámolóhoz kapcsolódóan az elnökség az alábbi határozatot hozta: 

1/2023.05.15. sz. határozat: Az elnökség úgy dönt, hogy a szakosztályok/szakcsoportok 

vonatozásában működés és a tagság felülvizsgálatra kerüljön 

ad.7.:  Zsigmondi András jelezte, hogy folyik a vita, hogy papír alapú vagy online legyen a Mérnök 

Újság. Az elnökségi tagok kérték, hogy a Tagozat aktív hozzászólásai is jelenjenek meg. 

Zsigmondi András kérdezzen rá, hogy lehetne megoldani, hogy a cikkek kereshetőek legyenek, 

mint pl. az Épületgépész kiadványnál. 

ad.8.:  Dr. Kiss Jenő várja az új oktatásokra és törzsanyagokra vonatkozó javaslatokat. 

ad.9.:  Bálint Péter és Fülöp Kinga beszámolt a honlap tartami felülvizsgálatáról. Javasolják, hogy az 

elnökségi tagok fotói is szerepeljenek a honlapon. Az elnökségi ülésekről készült, hiányzó 

emlékeztetők pótlása szükséges (2db). 

ad.10.:  Tóth Péter beszámolt arról, hogy a Tagozat által pótlólag benyújtott FAP pályázat hiánypótlását 

elfogadta a Bizottság, így a FMV szakcsoport képzései 725 eFt támogatásban részesülnek.  

ad.11.:  Tóth Péter beszámolt arról, hogy a Tagozat mindkét jelölt részére megszavazta a Kardos Andor 

díjat. A díj átadása az Építők Napi rendezvényen lesz.  A két kiadandó kisplasztika mellett még 

2-3 db van a következő évekre. 

ad.12.:  Tóth Péter beszámolt arról, hogy Wagner Ernő elnök úr javaslata alapján digitalizáció 

témakörben az MMK által támogatott Kolléganő bevonásával új törzsanyagot kell készíteni, 

esetleg más tagozat bevonásával.  

ad. 13.: A folyamatban lévő jogszabályváltozások után mielőbb meg kell újítani a Tagozathoz köthető 

vizsgakérdéseket és segédleteket. 



ad. 14.: Baranya megye plakátkiállítást tervez, melyen a Tagozat külön plakáton mutatkozhat be. A 

Tagozat reális költség esetén támogatja a kezdeményezést.  

 

 
Budapest 2023. május 30. 

Emlékeztetőt készítette: Tóth Péter 


